
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu zo dňa 16.3.2023 

    

   Zasadnutie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Ján Várady : 

1.Všeobecne záväzné nariadenie MsZ č. 207/2019 o poskytovaní dotácií  z rozpočtu mesta   
    Michalovce 2. až 4. kvartál 2023 
2. Prerokovanie návrhov na rozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta –     
     nenávratné dotácie za oblasť školstva a športu 
3. Rôzne 

 

Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny členovia komisie.  

Program zasadnutia komisie schválený všetkým prítomnými členmi. 

 
R O K O V A N I E 

 

1.Všeobecne záväzné nariadenie MsZ č. 207/2019 o poskytovaní dotácií  z rozpočtu mesta   
    Michalovce 2. až 4. kvartál 2023 
 
S materiálom komisiu oboznámila  Mgr. Petra Šuličová z odboru informatizácií a grantov.  
 
2. Prerokovanie návrhov na rozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta –     
     nenávratné dotácie za oblasť školstva a športu 
 
Predmet rokovania: Žiadosti o dotáciu pre rok 2023 /2. – 4. kvartál/ 

                                     Oblasť: Rozvoj školstva a vzdelávania 

                                     Prerozdelené finančné prostriedky vo výške: 5 400,- € 

                                     Hlasovanie:   Za 8 prítomných 

                                                            Proti 0 prítomných 

                                                            Zdržalo sa 0 prítomných  

Predmet rokovania: Žiadosti o dotáciu pre rok 2023 /2. – 4. kvartál/ 

                                     Oblasť: Telovýchova a šport 

                                     Prerozdelené finančné prostriedky vo výške: 6 000,- € 

                                     Hlasovanie:   Za 8 prítomných 

                                                            Proti 0 prítomných 

                                                            Zdržalo sa 0 prítomných  



 

3. Rôzne 

Doc. Ing. Michal Stričík, PhD. – Poukázal do budúceho roku na zváženie participovaného 

rozpočtu. Zvlášť na podporenie prvých projektov v snahe zvýšenia povedomia so spoluúčasťou 

verejnosti. 

Mgr. Ján Várady – Na základe uskutočneného podujatia Ocenenia najlepších športovcov, 

pripomenul, že budúci rok, by sa malo uskutočniť vo veľkej sále v MsKS, z dôvodu, aby cenu za 

kolektív nepreberal iba jeden zastupujúci člen, ale aby boli ocenené celé kolektívy. 

Doc. Ing. Michal Stričík, PhD. a Mgr. Radmila Hajduková – požiadali o iniciovanie znovu 

obnovenia Mestskej žiackej rady. 

  

    Komisia školstva, mládeže a športu žiada vedenie Mesta Michalovce, aby upravilo štatút 

Rady športových klubov s týmto doplnením: 

1./ aby, predseda Rady športových klubov bol delegovaný  ako člen  Komisie školstva, mládeže 

a športu. 

2./ aby predseda Olympijského klubu v Michalovciach bol delegovaný  ako člen Rady 

športových klubov.  

 

    Predseda komisie poďakoval všetkým prítomným za živú diskusiu a aktívnu účasť na 
rokovaní. Komisia sa najbližšie stretne na svojom rokovaní dňa 20.04.2023. 
 
 

 
 

 

                                                                                                            Mgr. Ján Várady 

                                                                                                           predseda komisie  

 

 


